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Vragen van het lid Leenders (PvdA) aan de Staatssecretaris van Economische 
Zaken over de stand van de wilde eend (ingezonden 9 maart 2016). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Onderzoek naar drastische terugloop populatie 
eenden»?1 

Vraag 2
Wordt er op dit moment naar uw weten, in het kader van populatiebeheer 
en/of schadebestrijding, gejaagd op de wilde eend? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat het beter zou zijn om de jacht op de wilde eend op te 
schorten tot de uitkomsten van het onderzoek door Sovon Vogelonderzoek 
Nederland (Sovon) bekend zijn, hetgeen al na de zomer van 2016 het geval 
zal zijn? 

Vraag 4
Bent u bereid om provincies op te roepen de jacht op de wilde eend op te 
schorten tot de resultaten van het genoemde onderzoek van Sovon bekend 
zijn?

1 BN DeStem, «Onderzoek naar drastische terugloop populatie eenden», 7 maart 2016.
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